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Skolebestyrelsens
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Niels Egebjerg, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef Nasser

Kommunalbestyrelsens
repræsentant

Hanne Bjørn

Tilstede
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson,
Niels Egebjerg, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef Nasser

Afbud

Ikke meldt afbud

Referent Jonas Skjødt/Persheng Jamour

Ordstyrer Camilla

Indbudte

Dagsorden

1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2

3. Kl. 17.20 Sang 2

4. Kl. 17:20 Meddelelser 2

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2

6. Kl. 18:10 Opsamling på arbejdsdag 2

7. Kl. 18:40 Kontaktforældremøder i dette skoleår 3

8. Kl. 19:10 Skolens arbejde med elevernes faglige og sociale udvikling og dannelse 3

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4

11. Næste møde d. 21. november (øst) 4

12. Evt. 4
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Referat: Godkendt

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner
Marie og Niels

3. Kl. 17.20 Sang

Solen er så rød

4. Kl. 17:20 Meddelelser

Elevråd:

Ingen møder siden sidst, derfor ingen meddelelser.

Medarbejderrepræsentanter

Vi har sagt farvel til Bent, som har været lærer på skolen i mange år. Han er gået på pension.

Ledelse

- Jonas har haft et møde med kommunikationsafdelingen ift. skolens kommunikation udadtil. Vi vil gerne vide
om de kan hjælpe os med bl.a hjemmesiden, facebook mm.

Vi vil gerne bruge Rettighedsrådets logo til at gøre det til skolens logo og vi har kontakt til en grafiker, der kan
hjælpe med at få det sat op.

Bestyrelsen vil gerne bidrage til indhold på hjemmesiden, hvis der er behov for det.

- Der er udfordringer med snap og andre kommunikationsformer blandt eleverne, som skaber konflikter uden
for skolen. Disse udfordringer påvirker skoledagen og tager meget af undervisningstiden. Personalet spørger
om man kunne lave et aftenmøde med forældrene, hvor de fik viden omkring forældrenes opgave ift. social
media.

Bestyrelsesformand

- Maria har trukket sig fra bestyrelsen. Vi har et suppleant på listen og har været i dialog med Michael Skat
Barrett. Han vil gerne være en del af bestyrelsen. Der er igen valg om 1 ½ år.

Skoleråd

- Skolerådsmødet var aflyst
- Til næste Skolerådsmøde kan Marie ikke deltage, Niels kan muligvis deltage i stedet for Marie.

Sammen om Skolen

Andet
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5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet

Ansvarlig:

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet.

Formål:

Skolebestyrelsen præsenteres for det seneste referat video fra Rettighedsrådet og fik en status på arbejdet i Rådet.

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her.

Referat:

Eleverne har været til børnetopmøde i FN , det har været en god og lærerig oplevelse. Der var forskellige værksteder,
man kunne prøve forskellige ting.

De prøvede meget på at få alles mening med på en sjov måde.

6. Kl. 18:10 Opsamling på arbejdsdag

Ansvarlig: Fælles

Baggrund:

Der blev holdt fælles arbejdsdag for forældre, lørdag d. 28. september, og der blev lavet rigtig mange ting både ude og
inde på både vest og øst. Alt i alt var det en god dag med mange positive tilkendegivelser fra forældre, der var glade for
initiativet. I år var der lagt op til at forældrene hjalp hinanden på tværs af årgange i hver afdeling.

Formål:
- Evaluere dagen og drøfte de tilbagemeldinger der er kommet
- Drøfter den fremadrettede planlægning af arbejdsdagen.

Referat:

- Der var god stemning blandt forældrene.
- Det er vigtigt, at vi tager løbende snak omkring forældredagen, så vi kan forbedre vores planlægning. Vi skal

være på forkant.
- Bestyrelsen har lavet en evaluering, der kan tages udgangspunkt i næste gang

7. Kl. 18:40 Kontaktforældremøder i dette skoleår

Ansvarlig: Fælles

Baggrund:

Bestyrelsen afholder årligt møder for kontaktforældrene på skolen. Tidligere har møderne været afholdt på tværs af
alle årgangenes kontaktforældre, men bestyrelsen har tidligere drøftet, om møderne skal holdes i mindre afdelinger,
f.eks. hhv. indskoling, mellemtrin og udskolingen for sig.

3



Formål:
Skolebestyrelsen

- drøfter ønsker for kontaktforældremøder i indeværende skoleår, herunder hvor mange møder, hvornår, for
hvem og hvilke temaer.

- Nedsætter en arbejdsgruppe til at planlægge næste kontaktforældremøde.

Referat:

- Fokus på mere målrettede møder. Det første møde bliver for udskolingen efter jul.
- Janne, Knud, Lisbeth og Niels planlægger kontaktforældremødet i udskoling.

8. Kl. 19:10 Skolens arbejde med elevernes faglige og sociale udvikling og
dannelse

Ansvarlig: Marie, Camilla og Janne

Baggrund:

På det seneste møde gav bestyrelsen input til skolens arbejde med elevernes faglige og sociale udvikling og dannelse.
Arbejdsgruppen har arbejdet videre med princippet, og vil på mødet gennemgå det foreløbige udkast samt udkast til
proces for inddragelse af ledelse, medarbejdere, elever og forældre.

Formål:
Skolebestyrelsen

- præsenteres for foreløbigt udkast til princippet samt forslag til proces for inddragelse af ledelse,
medarbejdere, elever og forældre.

- drøfter indhold og proces og tager stilling til næste skridt.

Referat:

Arbejdsgruppen udarbejder en spørgeguide, som bliver sendt til personalegruppen til videre drøftelse og for at få
input.

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag

Ansvarlig: Marie

Følgende forslag er modtaget:
Forslag fra forældre om, at skolen eller dele af skolen deltager i Rynkeby Skoleløb, hvor der løbes til fordel for børn
med kritiske sygdomme. Sammen med forslaget er der et tilbud om at hjælpe med at få det op at stå.

Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslaget, herunder om og hvordan der arbejdes videre med det.

Bilag: https://www.team-rynkeby.dk/skoleloebet

Referat:

Vi inviterer den relevante forælder til vores næste møde.
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10.Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen
- dækker vi bredt? Burde vi dele os i afdelinger ?

11.Næste møde d. 21. november (øst)
- Rynkeby
- Økonomiafdelingen vil gerne mødes med os evt. i december, hvor vi har skolebestyrelsesmøde.

12.Evt.
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